
 

Referat ELG 10: Særmøte Statsbygg, NTNU og Sit vedrørende varemottak, lager, avfallsrom og 

området rundt. 

Dato: 09.01.2018 

Tid: kl. 13.00-15.00 

Sted: Sukkerhuset 

 

Navn Rolle Tilstede Ikke 
tilstede 

Kåre Bakk Representant for 
driftsorganisasjon, 
Statsbygg 

X  

Silje Wormstad 
Skulnes 

Prosjektleder, Statsbygg X  

Arvid Eriksen 
Skjervik 

Prosjektleder, Sit X  

Thomas 
Simonsen 

Brukerkoordinator, Sit X  

Tom Hagen Områdeleder Øya X  

Ragnar Hellan NTNU  X 

Terese Brekke Prosjektleder, NTNU X  

Marte Kristine 
Lindseth 

Brukerkoordinator, NTNU  X 

Christel 
Vindenes 

kommunikasjonsrådgiver, 
referent, NTNU 

X  

 

Agenda:   

- Vurdere hvilket behov NTNU har for varemottak/lager og type avfallsstasjoner. 
- Vurdere hvilke behov Statsbygg har for lager og varemottak? 
- Skal brukes i skisse til Link som oversendes av onsdag 10.januar 2018. 

 

Behov for lager/verksted:  

Statsbygg må ha lager og verksted som kan låses. Statsbygg trenger lager og et kontor. Holde på 

størrelsen som allerede er tegnet inn 20 kvm. Sentralt plassert ved et varemottak. Tegnet inn et 

kontor på 8 kvm. Statsbygg har ikke behov for lager ved siden av varemottaket. Er varemottaket 

overdimensjonert? 

Statsbygg drifter fellesområdene. Sit kjøper tjenester fra Statsbygg. Sit vil ikke ha driftspersonale på 

bygget. NTNU har sine på Mtfs.  

Sit har behov for verksted som ligger i nærhet til respektive områder. Et «hjørne» av varemottak kan 

benyttes, alternativt sees det etter arealer innenfor egne arealer. NTNU har ikke behov for eget 

verksted. 

 

 



Behov for avfallsmottak:  

Kan ikke gå gjennom varemottak for å komme til avfallsrom.  Avfallssuget må tegnes og plasseres inn 

et sted hvor det er et lukket rom med mulighet for å rengjøre ved søl. Trenger ikke være inne på 

avfallsrommet. 

Trenger vi et kjølerom for matavfall? Avklare med St.Olav om matavfall kan kastes som restavfall. 

Papirleveranser en gang i kvartalet behov for 25 kvm. Kan leveransene komme oftere? Unngå å 

bygge for å lagre det som mer effektivt kan gå ut. Lagring av stoler og pulter ved for eksempel 

eksamensavvikling.  

Behov for skisse på følgende før vi kan si ok: 

Det ser ut som behovene for lager, avfallsrom og varemottak kan løses innenfor de 170 kvm som vist 

som det store varemottaket. Må skreddersys i dialog med brukerne. 

Inn i dette arealet skal Sit idrett ha lager 15m2, Sit cafe 10m2, statsbygg 20m2. Det skal være et 

avfallsrom med papirpresse og plass for spesialavfall. Varemottak med reoler som har plass for 50 

paller med papir ol. Mottaksplass for varer og utpakking.  

Dermed reduserer vi arealet ifht til det som står i programmet, ved å tenke sambruk og samling.  

Vi ser flere muligheter for sambruk. Avfallssuget må plasseres før vi plasserer ytterligere og vurderer 

tegningene nærmere. 

Diskuterer inntrekk ved varelager, for plass til vareleveranse. 

Det er ønskelig med leddport fra ut og inn. 

  

Annet:  

Avklare snøsmelting ved inngang/HC og sykkelrampen– Backe må avklare til kommunen. Blir det 

også krav om snøsmelting på fortauet rundt bygget? Det ble det krav om på Akrinn. 


